

表演藝術場地因應新型冠狀病毒病 (COVID-19) 的特別安排 - 觀眾須知

為配合政府防疫工作，以及保障公眾、入場觀眾與員工的安全，表演藝術場地已加強場內的衛生措施，並於所有表演藝術場地採取以下的特別安排。

為確保觀眾、表演團隊及職員安全，請遵守以下措施：

- 受限聚令規管，演出的座位以 4 之組合為原則，即最多 4 人一排座椅或 4 人一張地氈，如組合為 5 人或以上，職員會安排盡量接近的座位。
- 購買門票時，可能需要提供聯絡資料。
- 表演場地現正實施特別座位安排及人數管制措施，請在職員指示下入座。
- 表演場地內須全程戴口罩。
- 進入場地前須進行體溫檢測，如結果顯示攝氏 37.5 度或以上，將不能進場，敬請見諒。
- 觀眾進入場地前必須利用手機掃描「安心出行」場所二維碼，或登記個人姓名、聯絡電話、到訪日期及時間。場地職員可能會即時致電以核實登記資料。
- 過去 14 天曾離開香港或正佩戴家居檢疫監察手帶人士，請待隔離期完結後再訪場地。若有發燒、呼吸道症狀或突然失去味覺/嗅覺的情況，應避免到訪場地，並盡快求醫。
- 進場人士需保持手部衛生（即用梘液及清水洗手。如雙手沒有明顯污垢時，可用含 70-80%酒精搓手液潔淨雙手）
- 在場地及公共區域內保持適當的社交距離。
- 應避免共用物品。
- 場地內禁止飲食。
- 配合場地因應新型冠狀病毒病 (COVID-19) 的其他安排。

為配合上述措施，請預留足夠時間提前到達表演藝術場地，多謝合作！

*入場及座位安排有機會根據場地及政府的最新防疫措施作相應調整(如強制佩戴口罩，分隔座位，不准飲食及體溫檢查等)，如有任何變動，將會由主辦單位公佈或作個別通知。任何不遵守條款的參與人士，主辦單位及場地保留該等人士入場之決定權而不作賠償。鑒於近日新型冠狀病毒疫情反覆，主辦單位將會緊貼最新疫情發展，有關詳情敬請密切留意主辦單位官方平台的公告。

(2021 年 5 月 11 日更新)

Performing Arts Venues Special Arrangements in Response to Novel Coronavirus (COVID-19) - Notes to Audience

In line with the Government's disease prevention and control measures, and to ensure the safety of the public, audience and staff members, performing arts venues have enhanced hygiene measures with the following special arrangements implemented at all performing arts venues.

For the safety of participants, visitors, artists and staff, please note the following health precautions:

- ✧ Under the prohibition on group gathering order, seating arrangement is based on combinations of 4, which means a maximum of 4 persons can sit together either on a row of chairs or on one floor mat. If your group has 5 persons or more, our staff will arrange seats as close as possible.
- ✧ Contact information may be required when purchasing tickets.
- ✧ Special seating arrangements are being implemented. Please follow the instructions of our staff.
- ✧ Please wear a mask at all times in the venue.
- ✧ Temperature checks will be carried out before admission. Visitors showing a temperature of 37.5°C or above will not be able to enter.
- ✧ Audience has to scan the "LeaveHomeSafe" QR code or register their names, contact number and the date and time of visit before entering the venue. The venue staff may immediately call the contact number to verify the authenticity of information provided.
- ✧ If you have travelled outside of Hong Kong in the past 14 days or are wearing a home quarantine tracking wristband, please wait until your quarantine period is over before visiting the venue. Any person with fever, respiratory symptoms or sudden loss of taste/smell should refrain from visiting the venue and seek medical assistance immediately.
- ✧ Audience need to observe hand hygiene (i.e., wash hands with liquid soap and water properly, or clean hands by rubbing with 70-80% alcohol-based handrub when hands are not visibly soiled).
- ✧ Maintain appropriate social distancing in the venue and common areas.
- ✧ All should avoid sharing of items.
- ✧ No eating or drinking in the venue.
- ✧ Please cooperate with other Special Arrangements in Response to Novel Coronavirus (COVID-19) implemented at venues.

*Audiences are advised to arrive at venues in good time,
thank you for your cooperation.*

*Admission and seating arrangements will be arranged or adjusted, according to the venue management and HKSAR Government's latest infection prevention measures. The Organizer and venue management may impose various infection prevention measures (such as mandatory wearing of face masks, non-adjacent seating, no eating and drinking, temperature check, etc). Please pay attention to the Organizer announcement. Organizer and the venue management reserve the final right to refuse admission of any person who does not comply with the relevant measures and without any compensation.

(updated on May 11, 2021)